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»کمیسیون تلفیق« : 

مطبوعات و نشریات در سال ۱۴۰۱ از 
پرداخت مالیات بر آگهی معاف شدند

کار بزرگی که دیده نشد؛

جهانی شدن؛ نقطه عطف هندبال ایران
صفحه 6

»البرز«، بهشتِ میان مایگان؛ 

آقا پیمــان! با دست

 راست گُ کاشتی! 
صفحه 8

حکایتِ ساختمان سازی در کلان شهر کرج؛

هفت خان+ چند خان!
صفحه 3

با موافقت »کمیسیون تلفیق بودجه سال ۱۴۰۱«، نشریات و مطبوعات از پرداخت مالیات بر ارزش افزوده برای چاپ و انتشار 
آگهی های تبلیغاتی در سال آینده »معاف« شدند. بر این اساس، تبلیغات کالاها و خدمات داخلی در روزنامه ها و نشریات در 

سال ۱۴۰۱ مشمول قانون مالیات بر ارزش افزوده نمی باشد.
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حقوق و قضا

در راستای مقابله با متجاوزان به اراضی ملی؛
فاز جدید آزادسازی حریم رودخانه 
کرج به دستور »رئیس دستگاه قضا«

رئیس دستگاه قضا در جلسه شورای عالی قوه قضائیه در تاریخ 
۲۷ دی ماه به موضوع چالش برانگیز تصرف اراضی ملی و منابع 
طبیعی و تغییر کاربری اراضی زراعی و کشاورزی پرداخت و 
در این راستا دستورات مهمی را در راستای مقابله همه جانبه، 
بدون اغماض و هرگونه خط قرمز با متجاوزان و متعدیان به 
اراضی ملی و منابع طبیعی و سوداگرانی که مبادرت به تغییر 
کاربری اراضی زراعی می کنند و همچنین قلع وقمع و تخریب 
بدون ملاحظه بناها و مستحدثاتی که از سوی افراد عادی و 
برخی دستگاه های حکومتی و دولتی در حریم رودخانه ها احداث 

می شوند، صادر کرد.
به  متعلق  بناهای  به  جلسه  همان  در  قضا  دستگاه  رئیس 
دستگاه های دولتی و حکومتی در بستر رود چالوس که منبه 
آب شرب شهروندان است اشاره کرد و دستور داد بنای قدیمی 
متعلق به قوه قضائیه بعنوان اولین ساخت و ساز باید قلع وقمع 

شود و پس  از آن بنای مربوط به وزارت نیرو باید تخریب شود.
پس از دستور رئیس قوه قضائیه، ابتدا، بنای مربوط به دستگاه 
قضا و یک هفته بعد بنای متعلق به وزارت نیرو تخریب شد.  
در ادامه اقدامات انجام شده در راستای آزادسازی بستر رودخانه 
کرج، صبح امرور نیز بنای متعلق به یکی از نهادها تخریب و 
روند تخریب بنای متعلق به وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی نیز 

آغاز گردید.
حسین فاضلی هریکندی رئیس کل دادگستری استان البرز، 
درباره رفع تصرف حریم رودخانه کرج اظهار کرد: با توجه به 
دستور رئیس قوه قضائیه مبنی بر آزادسازی اراضی و تاکید 
وی برای آغاز این کار با ساختمان مربوط به قوه قضاییه  دوم 
بهمن ماه ساختمان این نهاد و نهم بهمن ماه ساختمان متعلق 
به وزارت نیرو تخریب شدند که روند کامل تخریب این بناها 

تقریبا به اتمام رسیده است.
رئیس کل دادگستری استان البرز با اشاره به سایر ساختمان هایی 
که در بستر و حریم رودخانه کرج قرار دارند، گفت: بصورت کلی 
متصرفان در دو دسته دستگاه های دولتی و نهادهای عمومی و  

اشخاص حقیقی جای می گیرند. 
وی با بیان اینکه رئیس قوه قضائیه دستور داد تا پیش از آنکه 
بخواهیم اقدامات مربوط به تخریب را انجام دهیم به دو موضوع  
محیط زیست و صدور ابلاغ های لازم توجه داشته باشیم، گفت: 
با توجه به استعلام ها سازمان محیط زیست متوجه شدیم 
و  دارد  رودخانه وجود  به  امکان سرایت فاضلاب ساختمانی 

برهمین اساس رفع تصرف باید حتما صورت گیرد. 
محدوده  به  اشاره  البرز ضمن  استان  دادگستری  کل  رئیس 
تصرفات صورت گرفته در حریم رودخانه کرج بیان کرد:  از فاصله 
۴ کیلومتری پل حامی تا آبگیر بیلغان بالغ بر ۱۰۰ متصرف و 
در  فاصله ۱۶ کیلومتری  بیلغان تا پایین سد کرج  حدود ۴۲۳ 
متصرف حقیقی و حقوقی وجود دارد.  ۱۶ دستگاه حاکمیتی، 
دولتی، اجرایی، عمومی و نظامی دارای ساختمان هایی در این 

مناطق هستند.
قوه  رئیس  دستور  از  بعد  گفت:  هریکندی  فاضلی  حسین 
قضائیه مبنی بر تخریب بناهای غیر مجاز در بستر رودخانه 
کرج جلسات متعددی با ادارات دولتی برگزار شد و تقریباً همه 
ادارات دولتی و نهادهای حاکمیتی اعلام آمادگی کردند که با 
رضایت خودشان اقدام به اجرای قانون کنند. سه مرحله برای 
این کار در نظر گرفته شده است. مرحله اول آزادسازی، مرحله 
دوم ایمن سازی و ایجاد بستر برای اماکنی که خارج از بستر 
هستند و نهایتاً مرحله سوم، مرحله ساماندهی است تا مردم 

بتوانند از استفاده کنند.
وی با اشاره اینکه در نهادهایی مانند وزارت فرهنگ و ارشاد 
اسلامی، آب منطقه ای، قوه قضائیه و سازمان حفاظت از محیط 
زیست تقریباً وارد فاز دوم شدیم و باید ایمن سازی صورت 
گیرد، افزود: بعضی از ادارات مانند اداره راه، اداره آب و فاضلاب 
و نیروی انتظامی هم مقدمات آزادسازی را انجام داده اند و 
امیدواریم تا آخر هفته جاری اکثر ادارات فاز اول یعنی آزادسازی 
را انجام دهند و بعد از آن بتوانیم وارد مرحله ایمنی سازی و 

نهایتاً ساماندهی شویم.

خبر اول

سردار »مهدی حاجیان« - سخنگوی فرماندهی انتظامی 
کشور- در یک برنامه تلویزیونی با اشاره به شهادت 

»شهید علی اکبر رنجبر«، درباره قانون بکارگیری 
سلاح گفت: برای حمل و بکارگیری سلاح، 
قانون »بکارگیری سلاح« را در ۱۷ ماده، مصوب 

سال ٨٠ یا ٨١ داریم.
با  کشور  انتظامی  فرماندهی  سخنگوی 

بیان اینکه ٢٠ سال پیش قانون به 
کار گیری سلاح تصویب شده 

درحالی که تهدیدات علیه 
پلیس روزانه تغییر می کند 
گفت: قانون مذکور تحت 

عنوان »بکارگیری سلاح« به نیروهای مسلح و به خصوص 
انتظامی اختیاراتی داده است، در ماده ۲ این قانون، 
شرایطی گذاشته شده است که مامور آموزش 
دیده باشد، از لحاظ روانی سالم باشد و... در ماده 
سه نیز ۱۰ شرط و در ماده ۶، ۶ شرط گذاشته 

شده است.
وی ادامه داد: یعنی در موقع درگیری، یک مأمور 
که در کسری از زمان باید بتواند از سلاح 
خود برای دفاع از مردم استفاده 
از  کارگیری  به  شرایط  کند، 
سلاح را باید در ذهن خود 
آیا  که  دهد  پرورش 

این شرایط وجود دارد یا خیر؟. این شرایط توان ریسک را از 
پلیس گرفته شده و توان عملیاتی پلیس کاهش می یابد.

حاجیان اظهار کرد: در ترتیبات رسیدگی نیز اگر اتفاقی افتاد 
و پلیس در صحنه جرم از اسلحه استفاده کرد، باید اثبات کند 
که در چنین وضعیتی قرار داشته که از اسلحه خود استفاده 
کرده است. یعنی بعد از یک عملیات قاعدتاً پلیس باید وارد 
پروسه های قضایی و درگیری های قضایی، بازجویی، بازخواست 
و سوال و جواب شود که چرا از اسلحه استفاده کردی؟ چگونه 
از اسلحه ات استفاده کردی؟ آیا این شرایط بود؟ بعضاً نیز وکیل 
مدافع می گوید آن شرایط لحاظ نشده و قاعدتاً پلیس را دچار 
یک درگیری ذهنی، خانوادگی و اجتماعی می کند که این 

موضوع توان عملیاتی پلیس را می گیرد.

»سخنگوی فرماندهی انتظامی کشور« مطرح کرد:

پلیس اگر از سلاح استفاده کند بعد سین جیم می شود

سردار »احمد علی گودرزی« - فرمانده مرزبانی 
انتظامی جمهوری اسلامی ایران- اظهار داشت: 
مرزبانان هنگ مرزی سراوان با انجام اقدامات 
بزرگ  باند  از فعالیت یک  اطلاعاتی  گسترده 
قاچاق مواد مخدر در منطقه مرزی »جالق« شهر 

مرزی سراوان مطلع شدند.
با  سراوان  مرزی  هنگ  دلاورمردان  افزود:  وی 
هدایت عملیاتی و پشتیبانی اطلاعاتی استان، 

نسبت به کنترل و انسداد مسیرهای تردد قاچاقچیان اقدام و با انجام عملیاتی هدفمند و سریع، 
موفق به زمین گیر کردن قاچاقچیان شدند. گودرزی تصریح کرد: سوداگران مرگ قصد داشتند در 
فرصتی مناسب مواد مخدر را به کشور انتقال دهند که با حضور به موقع و هوشمندانه مرزبانان 
در رسیدن به اهداف شوم خود ناکام ماندند. مرزبانان موفق شدند، ضمن دستگیری ۲ قاچاقچی، 
مقدار ۶۲۹ کیلو و ۴۰ گرم موادمخدر از نوع شیشه به همراه ۲ دستگاه بی سیم دستی را کشف 
کنند. وی از یک عملیات موفقیت آمیز دیگر و کشف مواد مخدر توسط مرزبانان پایگاه دریابانی 
چابهار خبر داد و افزود: مرزبانان مجاهد پایگاه دریابانی چابهار در عملیاتی تاکتیکی و در درگیری 
مسلحانه با سوداگران مرگ، موفق شدند ضمن توقیف یک دستگاه خودرو، مقدار ۶۵۴ کیلوگرم 

تریاک را کشف و قاچاقچیان را در دستیابی به اهداف شوم خود ناکام کنند.

روز گذشته سازمان سنجش فهرست حذفیات 
کنکور ۱۴۰۱ که از آنها سوالی طرح نمی شود را 
اعلام کرد. سازمان سنجش در خصوص حذفیات 
 ١4٠١ سال  سراسری  آزمون  سوال  طرح  منابع 
اطلاعیه ای صادر کرد. در این اطلاعیه آمده است:

»به اطلاع متقاضیان آزمون سراسری سال ١4٠١ 
می رساند براساس نامه های شماره١797٠/١/١٠١ 
مورخ   ١٨443 شماره  و   ١4٠٠/١٠/٢9 مورخ 

١4٠٠/١١/6 سازمان پژوهش و برنامه ریزی آموزشی وزارت آموزش و پرورش، فهرست حذفیات 
منابع آزمون سراسری سال ١4٠١ که از آن سؤال طرح نخواهد شد، قابل دریافت است.« داوطلبان 

حذفیات کنکور کارشناسی ١4٠١ را می توانند از سایت سازمان دریافت کنند.
ثبت نام آزمون سراسری سال ١4٠١ برای پذیرش در رشته های با آزمون در دوره هایی روزانه، نوبت 
دوم )شبانه (، نیمه حضوری، مجازی، پردیس خودگردان دانشگاه ها و مؤسسات  آموزش  عالی، 
دانشگاه  پیام  نور و مؤسسات  آموزش  عالی غیرانتفاعی و غیردولتی و همچنین رشته های 
تحصیلی با آزمون دانشگاه آزاد اسلامی از روز   یکشنبه مورخ ١٠ بهمن از طریق سایت سازمان 
سنجش آغاز شد و تا روز یکشنبه ١7 بهمن ١4٠٠ ادامه دارد. گفتنی است؛ کنکور سال ١4٠١ در 

تیرماه سال آینده برگزار و نتایج اولیه اواسط مرداد اعلام می شود.

»فرمانده مرزبانی انتظامی کشور«:

کشف یک تن مواد مخدر از مرزهای 
سیستان و بلوچستان

»سازمان سنجش« اعلام کرد:

جزئیات حذفیات کنکور
 ۱۴۰۱ اعلام شد

بهداشت و سلامت

»حسین قناعتی« - رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران- در 
برنامه »سلام تهران« با اشاره به میزان واگیری اومیکرون، 
گفت: اومیکرون  قابل کنترل نیست چراکه این سویه بسیار 
بیماری زا بوده و ١٠ برابر دلتا امکان واگیری بیشتری دارد. 

وی با اشاره به میزان ابتلا در کشور و ویژگی های این 
سویه، اظهار داشت: اومیکرون بیشتر در لایه های تنفسی 
فوقانی مستقر می شود و کمتر به ریه ها سرایت می کند 
و درواقع نوعی بیماری شبیه سرماخوردگی شدید ایجاد 
می کند؛ اعتقاد من این است که با  آمار سرانگشتی که 
با کمک برخی دیگر از دوستان محاسبه کرده ایم در کشور 
ابتلا از 5 یا 6 میلیون نفر نیز گذشته است. افراد باید کنترل 
شخصی را بالا ببرند، باید چند ملاحظه داشت مثلاً اگر فردی 
مبتلا می شود خودش چند روز از منزل خارج نشود. این کار 
بسیار کمک می کند که گسترش این بیماری در واحد زمان 
کمتر شود اما درنهایت می توان گفت که عده زیادی مبتلا 

می شوند و عده دیگری نیز مصون می مانند.
قناعتی درباره مشکل اصلی این سویه، عنوان کرد: به نظر 

می رسد واکسیناسیون متراکمی که اخیراً در کشور انجام 
شد کمک شایانی کرد که بیماری را با شدت کمتری در 
کشورمان بگذرانیم. مشکلی که امروز داریم ابتلای نیروهای 
اساسی مانند کادر پرستاری، پزشکان، نیروهای انتظامی و 
نیروهای خدماتی اساسی در کشور است که این قضیه 

بخشی از کار خدمت رسانی را مختل می کند.
وی با اشاره به اهمیت رعایت پروتکل های بهداشتی، بیان 
کرد: استفاده از ماسک، رعایت فاصله گذاری اجتماعی و 
رعایت بهداشت از عوامل بسیار مهم در جلوگیری از ابتلا 
به این بیماری است. به نظر می رسد در این سویه تعداد 
ابتلا نسبت به پیک پنجم یعنی دلتا بالاتر باشد البته نسبت 
کسانی که بستری می شوند و به آی سی یو می روند ممکن 
است به اندازه دلتا نباشد اما تعداد قابل ملاحظه ای باشد؛ به 
همین دلیل برای جلوگیری از مرگ افراد و برای جلوگیری 
از خطر رفتن به آی سی یو باید همه افراد رعایت کنند. در 
این سویه کودکان بیشتر مبتلا می شوند اما خوشبختانه 

مرگ ومیر در آن ها بسیار کم است.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران با اشاره به غیرحضوری 
شدن برخی مشاغل و آموزش، ابراز داشت: در حال تلاش 
هستیم قسمت هایی که به اقتصاد صدمه نمی زند رعایت 
کرده و ترجیحاً غیرحضوری شوند. همچنین آموزش نیز تا 
چند هفته آینده به صورت غیرحضوری باشد البته اختیار 
آن به استان ها داده  شده است مثلاً ما در دانشگاه خود 
به طورکلی  کرده ایم.  غیرحضوری  را  تئوری  آموزش های 
پیش بینی این است این پیک را با شدت خیلی کمتری 

نسبت به پیک قبلی بگذرانیم.

»رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران« مطرح کرد: 

اومیکرون قابل کنترل نیست

آموزش حوادث و انتظامی

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا بویژه برادران ولی الله طالبلو 
و علیرضا آخوندی  که ۱۷ بهمن ماه ۱۳۶۱ ، محمدحسن پریمی و حسین جمشیدی
 که ۱۷ بهمن ماه ۱۳۵۹ به مقام شامخ شهادت نائل گشتند را گرامی می دارد
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اجتماعی

نگاه

قسمت اول 

آغاز:
بعد از سال ها، دقیقا در نخستین روز اردیبهشت ماه سال 
جاری، علی آقا پسر عموی پدرم را در مراسم ختم آقا 
حبیب دیدم. از کارمان صحبت کردیم؛ گفتم مهندس 
ساختمان هستم و عضو سازمان نظام مهندسی و صد 
البته بیکار! علی آقا گفت چه جالب، کار خدا رو ببین 
در گوشه یکی از محلات متوسطِ شهر، زمینی دارم که 
و  رویه ها  با  البته  بسازم،  را  آن  گرفتم  تصمیم  اخیرا 
بیکار  یک مهندس  دنبال  و  ندارم  آشنایی  هم  روال ها 
بودم چه خوب می شه که شما عهده دار انجام کارهای 
با  هم  من  شوی.  من   ساختمان  ساخت  و  اداری 
خوشحالی بادی در غبغب انداختم و گفتم چرا که نه! 
باعث افتخار است اصلا من کارم همین است و برای 
همین هم پروانه اشتغال گرفتم و عضو سازمان شدم 

تا کاملا بیکار باشم. 
دوم اردیبهشت بود که با رعایت تمام پروتکل های بهداشتی 
در منزل حضرت ابوی میزبان علی آقا و خانواده محترم شان 
بودیم. صحبت ها انجام و در حد دو سه خط قرارداد نوشتیم 
و علی آقا همان فردا وکالت کاری ام را تنظیم کرد تا با کلی 
شهرداری  رهسپار  ساختمان  پروانه  اخذ  برای  آرزو  امید 

منطقه شوم. 

نخستین گام: 

اخذ  رویه  منطقه،  شهرداری  رفتم  اردیبهشت  سوم  صبح 
پروانه روی یک تابلو نوشته شده بود. پیش خودم گفتم چه 

عالی! خدایا به امید خودت، کارم را شروع می کنم. 

رفتم قسمت پیگیری، درخواست صدور دستور تهیه نقشه 
را پر کردم، دستور ثبت را اخذ و سپس در دبیرخانه ثبت 
کردم. دستور نقشه را بعد از یک هفته گرفتم. تقریبا همه 
پرسنل شهرداری منطقه از دربان و نیروهای خدماتی گرفته 
تا مسئول صدور پروانه و دفتر فنی حتی معاون شهردار 
دوستان  از  یکی  دفتر  به  را  نقشه  دستور  دادند  پیشنهاد 
ایشان ببرم، هربار در این در این مکالمات می شنیدم که 
ارائه تخفیف های قابل توجه و تضمین انجام سریع کارها در 
شهرداری و ارتباط این بر و بچ با مجموعه نظام مهندسی 
برای تسریع در کارها از مزیت سپردن کار به دفاتر دوستان 

بر و بچ شهرداری است. 

دومین گام: 

طفلک من که با بادی در سر تصور می کردم قرار است 
یک اثر جاودانه معماری را در قطعه زمین علی آقا خلق 
کنم! و با همین دلیل احمقانه! به هشدارهای پرسنل 
گران مایه شهرداری منطقه پیرامون عواقب برون سپاری 
و  دوستی  رابطه  فاقد  القصه  که  اشخاص  به سایر  کار 
شراکتی با بر و بچ شهرداری هستند توجه نکردم. دستور 
را نقشه را گرفتم و رفتم دفتر مهندسی پویا دوست دوران 
دبیرستان و دانشگاه، پویا معمار خوش ذوقی بود که 
از چند سال پیش با خانمش و دو نفر دیگر یک آتلیه 
معماری رو تاسیس و کارهای خوبی هم طراحی کرده 

بودند. 
دستور نقشه را که دید، گفت فلانی ما کار دستور نقشه انجام 
نمی دهیم! ما فقط پلان  و نمای اجرایی را طراحی می کنیم. 
من که تجربه ای نداشتم گفتم، این که گفتی یعنی چه؟ 
پویا توضیح داد که اصلا امکان نداره شما موفق شوید روی 

همان نقشه ای قصد ساختن اش را دارید پروانه ساختمانی 
هم بگیرید، در اصل لازم اول یک سری نقشه مطابق همین 
دستور نقشه کشیده شود که بتوانید پروانه بگیرید، که این 
نقشه ها را  مصوب نامند، بعد از مصوب شدن  نقشه ها و 
اخذ پروانه، نقشه های مصوب به صورت لوله شده به کناری 
اهدا  فروشی های سنتی  به سبزی  استفاده  برای  یا  دنج 
می گردد و یک نقشه شیک و پیک دیگر ترسیم می شود. 
نقشه ها را تحویلت می دهیم که ساختمانت را بسازی، در 
این فرایند پلان، ابعاد، پیش روی، ارتفاع و شاید تعداد واحد 
تغییر کند که این هم اصلا مهم نیست، براحتی با بر و بچ 
شهرداری و ناظران پلاک هماهنگ می شوی و با پرداخت 
جریمه ای قانونی و تامین هزینه تهیه چای دیشلمه همه 

چیز ختم به خیر می شود!
کلی متعجب و شوک زده شدم. از پویا خداحافظی کردم و 
رفتم سراغ چند نفر دیگر، حتی رفتم پیش چند نفر سازنده، 
آن ها هم همین را گفتند. دست آخر رفتم پیش علی آقا و 
جریان را کامل شرح دادم. علی آقا آهی کشید و گفت: اگر 
اینطوره که چاره ای نداریم، همین کار را می کنیم. همین 

ماجرای باعث شد اردیبهشت تمام  و وارد خرداد شدیم. 

سومین گام:

این دفعه رفتم سراغ امیر جفنگ رفیق دوره سربازی که 
هم صدای قشنگی داشت و آواز می خواند و هم دستی بر 
آتش دستور نقشه داشت و کلی مهندس طراح سراغ داشت 
که مهرهای شان دست خودش بود. راهنمای ام کرد و گفت 

چه کار کنم. 
وارد سایت نظام مهندسی شدم و تعدادی مدرک آپلود و 
اطلاعاتی را وارد کردم، یک کد پیگیری پیامک شد که در 

حال بررسی مدارک هستیم، بعد از ۶ یا ۷ روز شناسه و رمز 
ورود به کارتابل را برایم پیامک کردند. وارد سایت شدم. در 

گام اولیه با مراحل زیر مواجه شدم: 
۱- پرداخت ۵ درصد سازمان 

۲- پرداخت حق الزحمه سازمان برای صدور شناسنامه فنی
۳- تعهد مالک

چه  فنی  شناسنامه  پول  عزیز  پرسیدم  جفنگ  امیر  از 
صیغه ای هست؟ گفت این پولی هست که سازمان دریافت 
می کند تا در پایان کار ساختمان شناسنامه فنی و ملکی 
صادر شود، تا این شناسنامه نباشد شهرداری پایان کار نمی 
دهد! گفتم اگر قرار است آخر کار شناسنامه صادر شود چرا 
پولش را اول کار می گیرند؟ گفت بابا زیاد بحث نکن اینجا 
نظام مهندسی ساختمان است به وقت سر گردنه. خلاصه 
واریز کردم و وارد مرحله بعدی که همان ثبت  را  وجوه 

شرکت آزمایشگاهی بتن و ژئوتکنیک بود شدم. 
ادامه دارد...

حکایتِ ساختمان سازی در کلان شهر کرج؛

هفت خان+ چند خان!

نفت و انرژیکشاورزی اقتصاد کلان

»محسن دهنوی« - نایب رئیس کمیسیون تلفیق بودجه - درباره برخی ابهامات 
تخصیص ارز 4٢٠٠ تومانی که اخیراً در کمیسیون تلفیق بودجه تصویب شد، گفت: بر 
اساس مصوبه کمیسیون تلفیق بودجه ١4٠١ مقرر شده است که در سال آینده حدود 
9 میلیارد دلار بابت واردات کالاهای اساسی و دارو ارز ترجیحی تخصیص داده شود. 
همچنین در سال بعد، خرید تضمینی گندم نیز با قیمت هر کیلو 95٠٠ تومان انجام 
خواهد شد. وی در خصوص ابهامات حذف یارانه نان گفت: سال آینده خرید تضمینی 
گندم انجام خواهد شد و بر این اساس نان نیز به نرخ یارانه ای توزیع می شود. در 
کمیسیون تلفیق بودجه، منابع تأمین گندم برای سال آتی به صورت ریالی لحاظ شده 
است. مبنای کمیسیون تلفیق نیز این است که منابع به صورت ریالی تخصیص داده 
شود و هر میزان دولت صلاح دید از گندم تولید داخل تهیه کند و در صورت نیاز با 
استفاده از همان منابع ریالی واردات گندم انجام شود. دهنوی در پاسخ به اینکه در 
بحث تخصیص 9 میلیارد دلار ارز 4٢٠٠ تومانی جهت واردات کالاهای اساسی، خبری 
مطرح می شود که گویا قیمت نان آزاد خواهد شد، آیا در این باره در کمیسیون تلفیق 
تصمیم خاصی لحاظ شده است؟ گفت:  اتفاقاً اصلاً قرار نیست قیمت نان آزاد بشود، 
نه دولت چنین پیشنهادی داده است و نه کمیسیون تلفیق چنین نظری دارد؛ بر این 

اساس به هیچ وجه بحث آزادسازی قیمت نان مطرح نیست. 

»محمد مسیحی« - معاون سازمان مالیاتی- گفت: همه تلاش این بود که بتوانیم 
از مالیات پوشش دهیم. در همین راستا طی دو  با استفاده  را  کسری بودجه 
سال اخیر تحقق بیش از صددرصدی درآمدهای مالیاتی را شاهد بودیم و امیدوار 
هستیم همین روند را تا پایان سال داشته باشیم. سازمان امور مالیاتی به عنوان 
یک ارگان حاکمیتی وظیفه دارد مدیریت چالش های اجتماعی را نیز کنار کار سخت 

مالیات ستانی در نظر داشته باشد.
مسیحی گفت: قرار است همکاری در قالب ماده ١١ قانون سامانه مؤدیان و پایانه های 
فروشگاهی صورت گیرد که همان بحث مربوط به ساماندهی پوزها است. از حدود ١١ 
میلیون دستگاه پوزی که در کشور وجود دارد قرار نیست همه مؤدی مالیاتی باشند 

و به طور متوسط این افراد چهار تا پنج پوز دارند.
وی ادامه داد: در زمان حاضر صاحبان یک میلیون و 9٠٠ هزار پوز درخواست اتصال 
به پرونده مالیاتی را داشتند. در خصوص غیرفعال شدن دومیلیون و ١5٠ هزار پوز 
در همین مدت ١44 هزار مؤدی که اصلاً پرونده مالیاتی نداشتند شناسایی شدند و 
فرصت اتصال نیز تا پایان بهمن تمدید شده است. در چارچوب قانون با رعایت آستانه 
مبلغی، اطلاعات تراکنش ها و حساب های بانکی از بانک مرکزی نیز درخواست شده 

است و ما تنها به موضوع پوزهای بانکی توجه نکردیم.

)CNPC( روز جمعه دومین قرارداد  گازپروم روسیه و شرکت ملی نفت چین 
بلندمدت خود برای تأمین ۱۰ میلیارد متر مکعب گاز طبیعی از روسیه امضا کردند. 
این توافق در حالی صورت می گیرد که ولادیمیر پوتین، رئیس جمهور روسیه طی 
یک سفر رسمی در چین به سر می برد. این توافق گام مهمی در تقویت بیشتر 
همکاری های دوجانبه بین روسیه و چین در بخش گاز است. حجم گاز خط 
لوله روسیه به چین از طریق مسیر خاور دور به ۴۸ میلیارد متر مکعب در سال 

خواهد رسید.
بزرگترین ذخایر گاز طبیعی گازپروم در خاور دور میدان یوژنو-کیرینسکویه است 
که قرار است تولید آن در سال ۲۰۲۳ آغاز شود. امضای دومین قرارداد برای تأمین 
گاز روسیه به چین نشان از بالاترین سطح اعتماد متقابل و مشارکت بین چین 
و روسیه دارد. در این باره الکسی میلر، رئیس گازپروم گفت: شرکای چینی ما از 
شرکت ملی نفت چین تأیید می کنند که گازپروم یک تأمین کننده قابل اعتماد 
گاز است. به گفته یوری اوشاکوف، دستیار پوتین در کرملین، عرضه انرژی روسیه 
به چین به بالاترین حد خود رسیده است. گازپروم و شرکت ملی نفت چین اولین 
قرارداد ۳۰ ساله خود را در زمینه تأمین گاز را در سال ۲۰۱۴ امضا کردند. اولین خط 

لوله گاز طبیعی بین روسیه و چین، تحویل گاز را از سه سال پیش آغاز کرد.

شناسایی ۱۴۴هزار مؤدی جدید از 
محل اتصال دستگاه های پوز

انعقاد بزرگترین قرارداد تامین 
گاز بین روسیه و چین

قیمت نان آزاد 
نخواهد شد

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »فاطمه السادات میردیلمی«
- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

روح الله نیاخلیلی

 نویسنده
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استان ها
کدام گروه بیشتر در معرض اومیکرون هستند؟

محققان سن افراد مستعد ابتلا به عفونت با سویه امیکرون ویروس کرونا را تعیین کردند، به گفته آن ها، افراد ۲۰ تا ۳۰ 
ساله اغلب مستعد ابتلا به عفونت با سویه اومیکرون هستند؛ زیرا تماس اجتماعی بیشتری دارند. امروزه، نوجوانان کاملًا 
فعالانه درگیر هستند؛ زیرا میزان تماس نیز بسیار بالا است و تا کنون میزان بروز بسیار کم در افراد بالای ۶۰ سال بوده است.

کردستانچهارمحال و بختیاری لرستان

»بختیار رازانی« - مدیر عامل شرکت شهرک های صنعتی لرستان- اعلام کرد: طرح های 
زیرساختی مانند تکمیل شبکه روشنایی، آسفالت و ترمیم معابر نیز در شهرک ها و 
نواحی صنعتی تکمیل شده است و ایام دهه فجر بهره برداری خواهد شد. جدای از 
این طرح ها امسال حدود ۳۲ میلیارد تومان طرح های زیرساختی شهرک ها و نواحی 
صنعتی لرستان اجرایی شده است که به مناسبت ایام مبارک دهه فجر بهره برداری 

خواهد شد.
وی افزود: مساحت قراردادهای حق بهره برداری در ۹ماهه نخست امسال نسبت به مدت 
مشابه سال گذشته ۳۰درصد افزایش یافته، بیش از ۵۸ درصد قراردادهای منعقد شده 
به بهره برداری رسیده و بیش از ۷۳ درصد از واحدها با ظرفیت تا ۷۰ درصد فعال است. 
بیش از ۸۰ قرارداد حق بهره برداری با مساحت ۲۷ هکتار از ابتدای امسال تاکنون منعقد 
شد و پیش بینی می شود حجم سرمایه گذاری انجام شده در این طرح ها هفت هزار و 

۴۴۷ میلیارد ریال با اشتغالزایی یکهزار و ۱۰۵ نفر باشد.
وی اظهار کرد: از سال ۱۳۹۵ تاکنون پنج مصوبه  شهرک صنعتی خرم آباد و نواحی 
صنعتی رومشکان، چگنی، بیرانشهر و چمن سلطان الیگودرز اضافه شد، همچنین شهرک 
خصوصی پتروشیمی ایجاد می شود و شهرک صنعتی شماره سه بروجرد در حال تبدیل 

شدن به منطقه ویژه اقتصادی می باشد.

»ارسلان خالدی فر« - سرپرست دانشگاه علوم پزشکی شهرکرد - در ستاد مقابله و مدیریت 
بیماری کرونا در چهارمحال و بختیاری با اشاره به سرعت بالای انتقال سویه امُیکرون در 
استان، اظهار کرد: از دو هفته گذشته شاهد افزایش ۲۰ برابری در موارد بستری کرونا در استان 
هستیم، در ابتدای ماه بهمن از درصد نمونه های سرپایی تنها ۱۰ درصد موارد مثبت می شد، 
اما اکنون این عدد به ۴۶  درصد رسیده است و از درصد موارد بستری در این مدت از پنج 

درصد به ۲۰ درصد رسیده ایم.
وی افزود: در حال حاضر ۱۴۷ بیمار مثبت و مشکوک به کرونا در مراکز درمانی چهارمحال و 
بختیاری بستری هستند، همچنین هفت بیمار بدحال در بخش های ویژه در استان بستری 
شده اند، باتوجه به ویژگی های سویه امُیکرون باید اقدامات وسیعی در جلوگیری از شیوع 

این سویه انجام شود.
وی واکسیناسیون را از مهم ترین اقدامات در راستای افزایش مقاومت افراد در ابتلا به سویه 
امُیکرون عنوان کرد و گفت: در هفته گذشته ۱۵ هزار و ۶۷۰ نفر برای تزریق واکسن در استان 
مراجعه داشته اند، همچنین تاکنون یک میلیون ۵۳۳ هزار دز واکسن در استان تزریق شده 
است. احمدی با بیان اینکه در حالت عادی باید موارد مثبت در تست های کرونا زیر هشت 
درصد باشد، یادآور شد: اکنون در بسیاری از شهرستان ها این عدد بیش از حدمجاز است، در 
مجموع در کل استان ۴۱ درصد تست ها مثبت می شود و در شهرکرد این عدد ۵۱ درصد است.

»سعدی نقشبندی« - مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری کردستان - اظهار داشت: در راستای 
برنامه های اجرایی شعار سال سازمان جنگل ها، مراتع و آبخیزداری کشور، به نام طرح ۳ در 
۱۴ در ۱۴۰۰، در سال جاری ۱۵ هزار هکتار به ذخیره گاه های ژنتیکی جنگلی استان اضافه و 

تعداد ذخیره گاه های جنگلی به ۵۶ منطقه افزایش یافته است.
ذخیره گاه به منطقه یا مناطقی از عرصه خشکی و یا در دریا اطلاق می شود که از اکوسیستم 
ها یا گونه های نمونه یا استثنایی برخوردار هستند، ذخیره گاه های جنگلی الگوهای 
کوچک شده ذخیره گاه های بیوسفر هستند که در آن گونه های منحصر بفرد و کمیاب و 

یا گونه های رو به انقراض به صورت طبیعی رویده اند.
وی با بیان اینکه در یکی از عناوین برنامه های اجرایی شعار سال سازمان جنگل ها مراتع 
و آبخیزداری کشور، به نام طرح سه در چهار در ۱۴۰۰ در قسمت شعار تولید امور مربوط به 
جنگل  در نظر گرفته شده است، بیان کرد: گونه های بنه، تنگرس، گلابی جنگلی، نارون، 
سماق، شیرخت و بلوط از مهمترین گونه های موجود در ذخیره گاه های ژنتیکی در بخش 

جنگلی استان به شمار می رود.
مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری کردستان گفت: وضعیت زادآوری طبیعی در سطح این 
ذخیره گاه ها در حد مطلوب است و امیدوار هستیم تا با تداوم روند کنونی شاهد ایجاد 

میزان قابل توجهی ذخیره در گونه های کمیاب استان باشیم.

افزایش ۲۰ برابری بستری کرونایی
 در بیمارستان های استان

۲۰ ذخیره گاه جنگلی جدید در کردستان 
شناسایی شد

۲هزار و ۱۶۷ میلیارد ریال طرح 
صنعتی آماده بهره برداری است

البرز

»مدیرکل امورمالیاتی استان البرز« خبر داد:
پرداخت بیش از هفت هزار 

میلیارد ریال به شهرداری ها و 
دهیاری های استان البرز

»روابط عمومی امور مالیاتی استان البرز« اعلام کرد: مدیرکل 
البرز از پرداخت هفت هزار و سیصد و  امورمالیاتی استان 
پنجاه و پنج میلیارد ریال بحساب شهرداری ها و دهیاری های 
استان از محل مالیات برارزش افزوده طی ده ماهه نخست از 

سال ۱۴۰۰ خبر داد. 
محمدی در تشریح این خبر اظهار داشت: ۳ درصد عوارض 
بمنظور  دهیاری ها  و  شهرداری ها  بحساب  افزوده  ارزش 
توسعه عمران شهری و روستایی واریز می شود. این میزان 
در مقایسه با مدت مشابه سال گذشته، ۷۱ درصد افزایش 

یافته است.
مدیرکل امور مالیاتی استان البرز ضمن قدردانی از مشارکت 
مودیان در پرداخت مالیات بر ارزش افزوده، اعلام کرد که این 
نوع مالیات هزینه ای برای تولیدکنندگان نداشته و مصرف 
کننده باتوجه به میزان مصرف خود، آن را پرداخت می نماید 

تاصرف عمران و آبادانی شهرها و روستاها گردد.
وی در خاتمه تصریح کرد: اطلاع رسانی صحیح و به هنگام از 
نحوه مصارف این عوارض و تبیین آن، موجب فرهنگ سازی 

و مشارکت بیشتر مردم را فراهم می آورد.

تهران

ستاد  جلسه  در  تهران-  استاندار   - منصوری  »محسن 
از تلاش های  قدردانی  استان ضمن  با کرونای  مقابله 
همه دستگاه ها برای مدیریت اُمیکرون به ویژه تلاشگران 
کرونا  به  ابتلا  و  کشور  شرایط  گفت:  سلامت  عرصه 
متاسفانه ظرف دو هفته گذشته سیرصعودی به خود 
گرفته و شرایط حساسی که در آستانه سال جدید هم به 
وجود آورده به شکلی است که هنوز به اوج پیک ششم 

نرسیده ایم لذا باید خود را آماده کنیم.
وی ادامه داد: آنچه که همه متخصصین بر آن اصرار 
دارند تنها راه مبارزه و موثرترین تدبیر کنترل این بیماری، 
افزایش تزریق واکسن به ویژه دُز سوم است. در حال 
حاضر ۳۲ درصد دُز سوم را در تهران تزریق کرده اند اما 
نسبت به تزریق دُز اول و دوم وضعیت خوبی نداریم. لذا 
برای تزریق دُز سوم باید همه در سطح شهرستان ها و 
استان بسیج شوند و در این راستا فرمانداران و شهرداران 
باید همت کنند تا با ایجاد فضاسازی، ترغیب شهروندان 
برای تزریق دُز سوم را محقق کنند. تصمیم ستاد مقابله 
با کرونا این بوده که افراد ۹ تا ۱۲ سال واکسینه شوند اما 

برای تحقق این مهم خانواده ها باید اغنا شوند.
استاندار تهران تاکید کرد: در رابطه با امیکرون براساس 
از جنس  محدودیت هایی  اعمال  شده  اعلام  که  آنچه 
قرنطینه و تعطیلی خیلی موثر نیست اما در عین حال 

رها شدگی نیز نمی توانیم داشته باشیم.
منصوری ادامه داد: در خصوص برگزاری مجامع اصناف 
برگزاری  لذا  بوده ایم  مواجه  را  دوساله ای  تاخیر  نیز 
انتخابات مجامع آنها در فضای باز برگزار می شود باید 
به این  نکته توجه کنیم و یاد بگیریم با کرونا زندگی 

کنیم لذا مجامع اصناف در فضای باز و یا فضایی که 
شرایط لازم در آن قابل رعایت باشد، برگزار شود. ساعت 
برگزاری انتخابات را می توانند طولانی تر کنند تا مشکلی 

پیش نیاید.
استاندار تهران در خصوص برگزاری مراسم راهپیمایی 
۲۲ بهمن ماه گفت: خواهش ما این است که مراسمات 
با حداکثر ۳۰ درصد ظرفیت برگزار شود بی تردید نباید 
بگذاریم چراغ این موضوع کمرنگ یا خاموش شود اما 
برگزاری مراسمات نیز باید حداکثر با ۳۰ درصد ظرفیت 
انجام شود. در خصوص موضوع برگزاری مراسم اعتکاف 
نیز در شهرهای قرمز ممنوعیت برگزاری وجود دارد و در 
شهرهای نارنجی و زرد نیز با حدود ۲۰ درصد ظرفیت 
می توانیم مراسم را برگزار کنیم البته اگر شرایط از وضع 

موجود بحرانی تر نشود.
این که  بر  تاکید  با  منصوری 

در سویه امیکرون تعداد 
فوتی ها و شدت بیماری 
قبلی  سویه  به  نسبت 
بیشتر نیست و سرعت 
بهبود هم زیادتر است، 
اضافه کرد: در سویه دلتا 

مبتلا  کسی  اگر 
دو  می شد 

هفته 

استراحت و مرخصی استعلاجی نیاز داشت اما در مورد 
سویه امیکرون بازه پنج تا هفت روزه کفایت می کند و 
بعد از آن نیاز است که افراد در محل کار خود حاضر شوند 

تا خدمات در دستگاه های اجرایی آسیب نبینند.
استاندار تهران تاکید کرد: مراکز تزریق واکسن تا پایان 
نباید  و  دهند  ادامه  را  خود  فعالیت  باید  جاری  سال 
این مراکز تعطیل شوند. در رابطه با مترو نیز براساس 
مصوبه قبلی که توسط وزیر کشور به شهردار تهران ابلاغ 
شد سامانه خرید بلیط باید به سامانه ایران من متصل 
شود تا اگر کسی مبتلا به کروناست از ورودش به مترو 
جلوگیری شود. اگر به هر دلیلی این مساله امکان پذیر 
نیست باید به صورت مکتوب اعلام شود که تدبیری 
در این خصوص صورت بگیرد. بی تردید نباید بگذاریم 
کسی بدون ماسک سوار مترو، اتوبوس و بی آر تی شود 
و مامورین باید در این زمینه برخورد و مقابله لازم را 

داشته باشند.
وی در خصوص راهپمایی ۲۲ بهمن ماه تاکید کرد: این 
کرونا  با  مقابله  در ستاد  روز شنبه  در جلسه  موضوع 
مطرح شد و مقرر شد با تشکیل کارگروهی ان شاءالله 
تا صبح یکشنبه تصمیم نهایی اتخاذ و به عموم مردم 
برسد. ما باید خود را برای روزهای سخت 
نشان  گزارش ها  که  آنچه  کنیم  آماده 
ابتلای  با  آینده  روزهای  در  می دهد 
لذا  هستیم  مواجه  بیماری  بیشتر 
علوم  دانشگاه های  و  بیمارستان ها 
پزشکی باید خود را برای مراجعات 

بیشتر تجهیز و آماده کنند.

»استاندار تهران« خبر داد:

یکشنبه؛ تصمیم نهایی برای برگزاری راهپیمایی۲۲ بهمن 
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فرهنگی

سینمای ایران در جهان

بیست و هشتمین جشنواره اسلم دنس؛
»کشتن خواجه« برنده جایزه 
بزرگ جشنواره آمریکایی شد

بیست و هشتمین جشنواره فیلم اسلم دنس فهرست فیلم 
های برنده جوایز خود را اعلام کرد و فیلم سینمایی »کشتن 
را  داوران  هیات  بزرگ  جایزه  آبست  عبد  ساخته  خواجه« 
دریافت کرد. جشنواره فیلم »اسلم دنس« که از ۳۰ دی تا 
۱۰ بهمن برگزار شد، امسال پس از بررسی بیش از هشت هزار 
فیلم از سراسر دنیا در نهایت حدود صد فیلم بلند و کوتاه را 
برای بخش های مختلف خود انتخاب کرد و در نهایت فیلم 
سینمایی »کشتن خواجه« به نویسندگی و کارگردانی عبد 
آبست که در بخش مسابقه این جشنواره حضور داشت جایزه 

بزرگ هیات داوران )sBreakout( را به خود اختصاص داد. 
»کشتن خواجه« پیش از این و در اولین نمایش جهانی اش 
در بخش مسابقه بیست و  پنجمین جشنواره فیلم شب های 
سیاه تالین به نمایش در آمد و پس از آن در پنجاه و دومین 

جشنواره بین المللی فیلم هند در گوآ پذیرفته شده بود. 
شهرزاد سیفی تهیه کنندگی این فیلم را برعهده دارد. ابراهیم 
عزیزی،  وحید راد، میثاق زارع، ایمان بسیم، سارا محمدی، 
مه سیما کباری بازیگران این فیلم هستند.»کشتن خواجه« 
داستان یک قاتل زنجیره ای را روایت می کند. این فیلم محصول 
شرکت »هیچ فیلم« است و پخش و فروش بین المللی آن را 

محمد اطبایی در کمپانی »مستقل های ایرانی« برعهده دارد.

جشنواره

روز شنبه ١6 بهمن ماه »مسعود نقاش زاده« -دبیر جشنواره 
فیلم فجر- که پیش از شروع جشنواره به کرونا مبتلا شد 
برای برگزاری نشست خبری خود به محل اصلی برپایی 
جشنواره در برج میلاد آمد. او قرار بود زودتر به جشنواره 
بیاید ولی به دلیل اینکه جواب تست او دو بار مثبت شد، 
این حضور به تاخیر افتاد. »یزدان عشیری« -مدیر روابط 
عمومی جشنواره- یادآور شد که قرار بود نشست خبری 
پنجم بهمن برای تشریح اهداف این رویداد برگزار شود که 
به دلیل بیماری مسعود نقاش زاده به روز ششم جشنواره 

موکول شد.
نقاش زاده در مقدمه ای کوتاه گفت: ناهماهنگی در طبیعت 
رخ داد و برخلاف برنامه ریزی،  برای رعایت دستورالعمل ها 
و به دستور پزشکان زودتر حضور پیدا نکردم تا کسی مبتلا 

نشود ، علیرغم اینکه بیماری من شدید نبود.
او با اشاره به اینکه از آبان مسوولیت جشنواره را پذیرفت، 
افزود: پیشنهاد کردم دبیرخانه باید سازمان دهی مستمر 
داشته باشد نه اینکه مثل یک پروژه با آن برخورد شود. 
همچنین پیشنهاد کردم مرکزی برای جشنواره ها ایجاد 
زمان  این  در  لازم طراحی شود.  زیرساخت های  تا  شود 
کوتاه فقط فرصتی برای رفع برخی اشکال ها داشتیم و با 

صحبتهایی که با رییس سازمان شده امیدوارم 
تدبیرها برای دوره بعد  آغاز شود. یکی از 
مهمترین اهداف در این دوره حرکت به 
نیازمند  و  بود   سازی  استاندار  سمت 

چهارچوب پایدار هستیم.
به  انتقاد  درباره  زاده  نقاش 
فیلم های جشنواره گفت: 

وقتی یک هیات انتخاب از حرفه ای های سینما داریم 
فرض ما این است که انتخاب ها درست است. ترکیب 
هیات انتخاب امسال از جهات مختلف صاحب تجربه 
هستند ولی رویکردی که برای انتخاب بوده فقط مبتنی بر 
ارزش های سینمایی نبوده است. مثلاً تنوع ژانر مهم بوده و 
فکر میکنم حتی اگر فیلم ها را دوست نداریم باید به سلیقه 

آنها احترام بگذاریم.
وقتی خودمان می گوییم قانون مداری اصل است، جشنواره 
فجر باید برای فیلم ها پروانه نمایش بگیرد اما برخی فیلم ها 
نتوانستند مجوز بگیرند. او درباره کارکرد بخش فرهنگی 
جشنواره گفت: این بخش قرار است فرصت تعمق بخشی 
به مباحث عمیق را گسترش دهد. در یک سالن محدود 
نشست هایی برگزار می شود و علیرغم محدودیت فضا که 
در سالن افراد کمتری حضور دارند، در شکل مجازی تا ۴۰۰ 

نفر هم مخاطب داشته است.
نزدیکی  درباره  دیگر  سوالی  به  پاسخ  در  او 
فیلمها به شعار جشنواره گفت: معمولًا 
فیلم ها  کننده  تولید  خودش  جشنواره 
امید  رویکردهای  این  به  ولی  نیست 
بخشی و آگاهی تاکید داشته است. در 
برگزاری جشنواره هم این تلاش 
شده که این احساس امید و 

شور برقرار باشد.
به  پاسخ  در  زاده  نقاش 
آشفتگی  درباره  سوالی 
جشنواره  برنامه های 
بی برنامگی  نوعی  و 

و غافلگیری در شرایط قرمز کرونایی و اینکه چه تعداد 
برای  سناریو  ما سه  کرد:  بیان  است؟  کارت صادر شده 
شروع جشنواره داشتیم؛ یکی باحضور صاحبان آثار و رسانه 
و مردم، یکی بدون مردم و یکی بدون رسانه و فقط با 
داوری. تا پنج روز قبل از شروع جشنواره به ما هشدارهای 
کلی یادآوری می شد اما هیچ توصیه و اکیدی نبود که با 
محدودیت و ظرفیت خاصی برگزار کنید. واقعیت این است 
که ما روزانه برنامه را تغییر می دادیم و این غافلگیری 
نیست. آشفتگی روز اول جشنواره هم به همین دلیل بود. 
درباره سالن نشست در روز اول ماجرا این است که به دلیل 
پرده نمایش حساس سالن اصلی، جای دیگری درنظر گرفته 

شد ولی بنا به شرایط و تعداد متقاضیان تغییر کرد. 
بار اصرار درباره اعلام تعداد کارت های  از چند  او پس 
جشنواره گفت: سالن برج میلاد به طور معمول ۱۶۰۰ نفر 
ظرفیت دارد و کسانی که به سالن دسترسی دارند شامل 
رسانه ها، منتقدها، صاحبان فیلم ها، برخی داوران بخشهای 

مختلف، تعدادی افراد دانشگاهی هستند. 
در نهایت عشیری در این باره گفت: تعداد کارت ها شاید 
بیشتر از تعداد صندلی ها باشد و در کل بیش از ۲۳۰۰ کارت 
است. اهالی رسانه ۸۳۱ هستند که برخی در سینماهای 
دیگر حضور دارند. ۱۳۷ نفر عوامل اجرایی هم کارت دارند 
که اجازه دیدن فیلم ندارند. آن رقم ۸۳۱ کمی بیشتر از 

این است. 
او در پاسخ به سوالی درباره اینکه آیا برای دوره بعدی دبیر 
خواهد بود گفت: رییس سازمان سینمایی برای یک دوره 
بلندمدت با من برای دبیری جشنواره صحبت کردند ولی 

همه چیز به پایان این دوره منوط می شود.

پاسخ های »دبیر جشنواره فیلم فجر« در نشست خبری: 

غافلگیــر  نشدیم!

کمتر از ۲ هفته دیگر پیک وحشتناک اومیکرون در ایران ، کارمندان دورکار شوند
عضو کمیته علمی ستاد ملی مقابله با کرونا اعلام کرد: موارد ابتلا به کرونای امیکرون به سرعت و روز به روز در حال افزایش است و 
پیش بینی ما این بود که تا ۲ هفته دیگر به پیک وحشتناکی می رسیم اما به نظر می رسد این روند سریع تر در حال طی شدن باشد. 
باید از هر گونه تجمعی جلوگیری شود، محدودیت ها افرایش یابند، دورکاری ها مجددا اعمال شوند و با توجه به بالا رفتن سرعت 

شیوع این سویه مدارس و دانشگاه ها فعلا به صورت مجازی به فعالیت خود ادامه دهند تا ببینیم اوضاع چگونه پیش می رود.

سینما و تئاتر

داوران بخش رقابت صحنه ای چهلمین جشنواره بین المللی تئاتر فجر معرفی شدند.  
بر این اساس محمدعلی خبری، شهرام زرگر، کوروش سلیمانی، نصرالله قادری و رضا 

مهدی زاده داوری بخش رقابتی صحنه ای را بر عهده خواهند داشت.
محمدعلی خبری نمایشنامه نویس، بازیگر و کارگردان تئاتر است. او دارای مدرک 
تحصیلی کارشناسی ادبیات نمایشی از دانشگاه آزاد اسلامی و کارشناسی ارشد 
کارگردانی و دکترای پژوهش هنر از دانشگاه تربیت مدرس است و تاکنون فعالیت های 

علمی، پژوهشی و اجرایی متعددی در حوزه فرهنگ و هنر داشته است. 
شهرام زرگر، مترجم، مدرس دانشگاه و بازیگر تئاتر، تلویزیون و سینما است. او 
فارغ التحصیل کارشناسی بازیگری از دانشگاه تهران و کارشناسی ارشد ادبیات نمایشی 
از دانشگاه هنر و عضو هیات علمی همین دانشگاه است. زرگر در زمینه  ترجمه، 

تدریس، نمایش نامه نویسی و کارگردانی در عرصه هنرهای نمایشی فعال است.
کوروش سلیمانی بازیگر و کارگردان تئاتر، سینما و تلویزیون و نمایشنامه نویس است. 
سلیمانی فارغ التحصیل کارشناسی کارگردانی تئاتر و کارشناسی ارشد ادبیات نمایشی 
از دانشگاه تهران است و فعالیت بازیگری خود را از سال ۱۳۷۰ آغاز کرده است. او در 
آثار متعددی به عنوان بازیگر حضور داشته است و نمایش هایی را هم روی صحنه 

برده است. 

هیات داوران در دو بخش »دیگرگونه های اجرایی« و »رادیو - تئاتر« چهلمین جشنواره بین 
المللی تئاتر فجر معرفی شدند. حسین توازنی زاده، امیر راد و محمودرضا رحیمی، به عنوان 
داوران بخش »دیگرگونه های اجرایی« و ایوب آقاخانی، جواد پیشگر و  فریدون محرابی به 

عنوان داوران بخش رادیو تئاتر دوره چهلم جشنواره تئاتر فجر معرفی شدند.
در بخش »دیگرگونه های اجرایی«؛  حسین توازنی زاد نویسنده و کارگردان تئاتر است. از جمله 
آثار او نویسندگی و کارگردانی نمایش »پروانه«، کارگردانی نمایش»ارس« ، » عاشقانه ای در 
دل معماری« و چندین اثر نمایشی دیگر است. امیر راد کارشناس رشته نقاشی از دانشگاه 
تهران است.  دبیر هنری چهاردهمین جشنواره هنرهای تجسمی فجر را در کارنامه خود دارد. 
محمودرضا رحیمی بازیگر، کارگردان، مدرس و مولف در حوزه های تئاتر، سینما و تلویزیون 
است. او دارای کارشناسی ادبیات نمایشی و کارشناسی ارشد کارگردانی از دانشگاه تربیت 

مدرس و دارای نشان درجه یک هنری وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی است.
او فعالیت رادیویی را از سال ۱۳۷۳ آغاز کرده است. جواد پیشگر از پیشکسوتان حوزه صدا در 
رادیو ، بازیگر و صداپیشه است؛ از جمله آثار او کارگردان مجموعه رادیویی » امیرارسلان نامدار«، 
نمایش رادیویی » پازل« و چندین و چند نمایش رادیویی دیگر است. فریدون محرابی دارای 
مدرک کارشناسی بازیگری و کارشناسی ارشد کارگردانی از دانشکده سینماتئاتر است. فعالیت 

او در زمینه های بازیگری، کارگردانی رادیویی و بازیگری تلویزیون و سینما است.

چهلمین جشنواره فیلم فجر امکان دسترسی مخاطبان برای مشاهده آخرین نتایج آرای 
مردمی را فراهم کرده است. بر این اساس مخاطبان آثار بخش سودای سیمرغ چهلمین 
جشنواره فیلم فجر می توانند با مراجعه به لینک https://fajrvote.samfaa.ir/result نتایج 

آرای مردمی سیمرغ بلورین بهترین فیلم برگزیده تماشاگران را مشاهده کنند. 
در جدول نتایج آرای مردمی، اطلاعات تعداد بیننده )بلیت های چاپ شده(، تعداد رای 
)تعداد آرای ثبت شده( و میانگین رای )تعداد رای / مجموع امتیازهای داده شده( در 
دسترس قرار دارد. فیلم »ملاقات خصوصی« ساخته امید شمس با بیش از پنج هزار بیننده 
و نزدیک به دو هزار رای در مقام اول قرار گرفت. پس از آن فیلم »موقعیت مهدی« هادی 
حجازی فر با نزدیک به چهارهزار و پانصد تماشاچی و حدود هزار و پانصد رای دومین فیلم 
جدول است، »علفزار« به کارگردانی کاظم دانشی با وجود آنکه تعداد مخاطب بیشتری از 
»موقعیت مهدی«داشته اما میانگین رای آن کمتر بوده و به این ترتیب در مقام سوم 
قرار گرفته است. دو جایگاه چهارم و پنجم به ترتیب به فیلم »شادروان« ساخته حسین 
نمازی با هزارو پانصد رای و میانگین آرا ۴.۱۷ و »مرد بازنده« محمدحسین مهدویان با 
هزار و هشتصد رای و میانگین آرا ۳.۸۶ رسید. باتوجه به این جدول با وجود آنکه تعداد 
تماشاچیان برخی فیلم ها بیشتر از پنج فیلم برتر بوده اما به دلیل آنکه میانگین آرا یا حتی 

تعداد آرا آنها پایین تر بوده، نتوانستند تا امروز در میان پنج فیلم برتر قرار بگیرند.

معرفی هیات داوران »رادیوتئاتر« و 
»دگرگونه های اجرایی« جشنواره تئاتر فجر

نتایج آرای مردمی فجر در 
دسترس همه قرار گرفت

داوران بخش صحنه ای جشنواره تئاتر 
فجر معرفی شدند
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ورزشی

توپ و تور

تیم ملی هندبال ایران برای دومین بار پس از سال ٢٠١5 
موفق به صعود به رقابت های جام جهانی شد تا اولین 
رشته تیمی باشد که در یکسال، هر دو تیم مردان و زنان 
آن راهی مسابقات جهانی می شود. اینکه تیم ملی هندبال 
نتوانست روی سکوی سومی آسیا قرار بگیرد و در دیدار 
)با  کرد  واگذار  میزبان،  عربستانِ  به  را  نتیجه  رده بندی 
وجودی که در مرحله مقدماتی، عربستان را شکست داده 

بودیم( داستانی جدا دارد.
عربستان به هر نحو ممکن در کشور خودش باید روی 
سکو می رفت و داوران این دیدار متاسفانه اخلاق و حرفه 
داوری خود را به حراج گذاشتند تا حق مطلب را برای 
میزبان به جای آورند. بی شک، اگر یکبار دیگر این دیدار 
را تماشا کنید متوجه ضعف و مغرضانه دو داور عراقی 

خواهید شد.

اگر چه آخرین اخبار، حکایت از محرومیت این تیم داوری 
دارد، اما اصل موضوع را نباید از یاد ببریم که تیم ملی 
هندبال ایران مجوز حضور در مسابقات جهانی را بدست 
آورده که میتواند نقطه عطف و یک کلاس آموزشی بزرگ 

برای هندبال ایران باشد.
اگر در فوتبال، والیبال و یا بسکتبال برای صعود به جام 
دلایلی،  بر چه  بنا  ملی می گیریم، پس  جهانی جشن 
متولیان ورزش از کنار کار بزرگ هندبال ایران با سردی 
به  هم  خالی  و  پیام خشک  یک  حتی  و  کردند  عبور 
اعضای پرتلاش و متعصب این تیم ندادند؟ بدون شک، 
انتظار اعضای تیم ملی هندبال از وزارت ورزش و جوانان 

و کمیته ملی المپیک بجاست و امیدواریم به هر نحوی 
از این کار بزرگ  که صلاح هست، در آینده ای نزدیک، 

هندبالیست های کشور تجلیل به عمل آید.
درباره مسائل فنی، با توجه به فرصت اندکی که سرمربی 
اختیار داشت و همچنین عدم  اسپانیایی تیم ملی در 
در  حاضر  ملی پوشان  در جمع  لژیونر  بازیکن  حضور 4 
عربستان هم می توان بحث کرد، البته بازیکنی که دلش 
با تیم ملی باشد، وقتی به اردو دعوت می شود، بدون چون 
و چرا می پذیرد و هیچ پیش شرطی برای ملی پوشان در هر 

رده و هر جایگاهی باشند، قابل قبول نیست.
افتاده و ما به مسابقات  اتفاق خوب  اما حالا که این 
جهانی صعود کرده ایم، فرصت مناسبی است تا با این 
آسیایی  بازی های  هندبال  مسابقات  فکر  به  پشتوانه 
هانگ ژو باشیم و امیدواریم تیم ملی هندبال با برگزاری 
اردوهای موثر و بازی های تدارکاتی با تیم های بزگ دنیا 

با آمادگی کامل راهی این رقابت ها شود.
البته بنظر می رسد در صورت فراهم شدن شرایطی که 
گفتیم، سکوی هانگ ژو دور از دسترس تیم ملی هندبال 
را  دلها  هندبال  خانواده  که  شرط  این  با  بود،  نخواهد 
بهم نزدیک کنند و این را در نظر بگیرند که موفقیت و 
سربلندی هندبال، مایه افتخار و غرور تک تک این خانواده 

خواهد بود.

کار بزرگی که دیده نشد؛

جهانی شدن؛ نقطه عطف هندبال ایران

سوژه

امیکرون مسابقات را تعویق انداخت؛

اعلام برنامه مرحله پلی آف 
لیگ برتر والیبال زنان

مرحله پلی آف لیگ برتر والیبال زنان باشگاه های کشور جام 
»سردار دل ها« قرار بود از ۱۶ تا ۲۱ بهمن ماه به صورت متمرکز 
در سالن فدراسیون والیبال در تهران برگزار شود که سازمان 
لیگ با توجه به تشدید شیوع سویه امُیکرون در کشور به ویژه 
در تهران، برگزاری این رقابت ها را به تعویق انداخت. براساس 
برنامه جدید، این مسابقات از ۲۳ تا ۲۸ بهمن ماه در سالن 

فدراسیون والیبال برگزار خواهد شد.
تیم های راه یافته به مرحله پلی آف نیز سایپا، پیکان، ذوب 
آهن و باریج اسانس کاشان هستند و ذوبی ها قهرمانی نیم 
فصل اول را از آن خود کرده بودند.  فدراسیون والیبال برنامه 

این دیدارها را به شرح زیر اعلام کرد:
۲۳ بهمن

سایپا - پیکان؛ ساعت ۱۴
ذوب آهن اصفهان - باریج اسانس کاشان؛ ساعت ۱۷

۲۵ بهمن
باریح اسانس کاشان - ذوب آهن اصفهان؛ ساعت ۱۴

سایپا تهران - پیکان تهران؛ ساعت ۱۷
رده بندی و فینال این رقابت ها نیز ۲۸ بهمن ماه برگزار می شود.

در بیستمین دوره مسابقات لیگ برتر؛

صدرنشینی مس کرمان در پایان 
هفته سوم لیگ تکواندو

دیدارهای هفته اول تا سوم از مرحله پایانی بیستمین دوره 
مسابقات لیگ برتر تکواندو جام خلیج فارس یادواره شهید 
تکواندوکار مدافع حرم محسن حججی، روز شنبه در فدراسیون 
تکواندو برگزار شد. در مرحله اول این دوره از رقابت ها، ۱۱ تیم 
در دو گروه )۵ و ۶ تیمی( با یکدیگر به رقابت  پرداختند که در 
نهایت تیم های مس سونگون ورزقان، دانشگاه آزاد اسلامی، 
شهرداری ورامین، لوازم خانگی کن، صنعت مس کرمان و 
پاس موفق شدند به مرحله نهایی راه پیدا کنند که در پنج 
هفته با یکدیگر به رقابت می پردازند تا تکلیف سکونشینان این 

دوره از رقابت ها مشخص شود.
با درخواست تیم های لوازم خانگی کن و دانشگاه آزاد اسلامی، 
رقابت های این دو باشگاه که قرار بود امروز )شنبه( برگزار شود، 
به دلیل مثبت شدن تست PCR ورزشکاران این دو تیم به 
تعویق افتاد و تاریخ برگزاری شش دیدار معوقه متعاقبا اعلام 

می شود.
در پایان رقابت های روز شنبه که با توجه به شرایط پیش آمده 
تنها سه دیدار از هفته اول تا سوم در آن انجام شد و تیم 
صنعت مس کرمان با ۴ امتیاز در صدر جدول قرار گرفت، مس 
سونگون ورزقان با ۳ امتیاز جایگاه دومی را به خود اختصاص 

داد و شهرداری ورامین با یک امتیاز سوم شد.
نتایج کسب شده در رقابت های روز شنبه به شرح زیر است:

هفته اول
تیم شهرداری ورامین ۴ - تیم باشگاه فرهنگی ورزشی صنعت 

مس کرمان ۴
هفته دوم

تیم باشگاه فرهنگی ورزشی مس سونگون ورزقان ۷ - تیم 
شهرداری ورامین یک

هفته سوم
تیم پاس ۳ -  تیم باشگاه فرهنگی ورزشی صنعت مس کرمان ۵

حسن یزدانی در گفت و گویی درباره مسابقات جهانی اسلو 
و درخشش تیم ملی آزاد در این رقابت ها گفت: لطف خدا 
بود که این موفقیت کسب و کمی از زحماتی که در این 

چند سال کشیدیم جبران شد. 
جهانی  در  از حضور  پیش  حریفانش  بررسی  درباره  وی 
۲۰۲۱ افزود: موفقیت یکباره به دست نمی آید و همه چیز 
دست به دست هم می دهد تا ثمره تلاش ها بار دهد. 
بعد از المپیک توکیو که پژمان درستکار سکان تیم را به 
دست گرفت، با مدت زمان کمی که تا رقابت های جهانی 
داشتیم تمریناتی در نظر گرفته شد و تلاش کردیم تا به 
آمادگی لازم برسیم که توانستیم ذره ای از زحمات مان را 

در نروژ جبران کنیم.
دارنده طلای المپیک ریو ادامه داد: به تمام مربیان احترام 
می گذارم، پژمان به من محبت دارد. در تمرین که شوخی 
وجود ندارد و جایگاه سرمربی کاملا مشخص است اما 
خارج از موضوع تمرین، رابطه دوستانه و صمیمی بین 

مربیان و بازیکنان برقرار است  
اختیار  در  درباره  است،  آزاد  ملی  تیم  کاپیتان  که  وی 
گذاشتن تجربیات خود به ملی پوشان گفت: این کار حتما 
با اجازه مربیان خواهد بود و من در کار کادرفنی دخالت 
نمی کنم. حال عرفان الهی، رحمان عموزاد و قهرمانان دیگر 
اگر از من سوالی داشته باشند با جان و دل کمک می کنم 
و خوشحال می شوم که در موفقیت تاثیری داشته باشم. 

این پهلوانان به من محبت دارند.
یزدانی درباره اینکه تا چه زمانی کشتی را ادامه خواهد 
داد، گفت: تا زمانی که توان داشته باشم و بدانم برای تیم 
ملی و کشتی مفید هستم قطعا کشتی می گیرم.  هدفم 
المپیک ۲۰۲۴ هست و تا آن وقت هم بازی های آسیایی، 
جهانی هم در پیش است و اگر به دوبنده تیم ملی رسیدم 

می خواهم دل مردم را شاد کنم.
قهرمان سال ۲۰۲۱ جهان درباره چرخه انتخابی تیم ملی 
تاکید کرد: من کارشناسی نمی کنم. کشتی گیرم و تابع 
قانون. هر تصمیمی بگیرند اطاعت می کنم وظیفه من 

کشتی گرفتن است. این دوره خیلی به مسابقات کشوری 
بها داده شده و کسانی که مدعی دوبنده تیم ملی هستند 
از قهرمان کشوری ورود یافتند و نفرات برتر کشوری به 
آسیایی می روند. چند سالی بود این اتفاق رخ نداده بود. 
نمی شود به این چرخه ایراد گرفت. این چرخه دست و پا 
شکسته در سال های گذشته هم انجام می شد. اما مربی 
و سرمربی در انتخاب کشتی گیر نقش ندارند و خود کشتی 

گیر باید حقش را روی تشک بگیرد. 
وی با اعلام اینکه قرار است در آخرین مرحله از چرخه 
انتخابی تیم ملی کشتی بگیرد، اضافه کرد: من هر سال 
در انتخابی تیم ملی کشتی گرفتم و حتی اول از همه 
برای من انتخابی گذاشتند که قهرمانان دیگر بیایند کشتی 
بگیرند. حال این فرصت برای همه بچه ها و  هم وزن هایم 
که مدعی دوبنده تیم ملی هستند، ایجاد شده که رقابت 
کنند و من هم مانند بقیه در این چرخه کشتی می گیرم 

و درنهایت هر کسی حقش هست در این چرخه 
به آن برسد.

یزدانی افزود: تمام فکر و ذهنم کشتی است 
و فرصت ورود به جای دیگری را ندارم ولی 

اگر جایی حضور من موثر باشد با جان 
و دل انجامش می دهم ولی شغل خاصی 

ندارم.
وی در مورد افتتاح سالن ورزشی اش 

این  گفت:  نیز  مازندران  در 
و  ورزشی  مجموعه  یک 

است  تمرینی  کمپ 
رشته  چند  در  که 
بود. خواهد  فعال 
به  گام  به  گام 
می رسد  بهره برداری 
سالن  اکنون  و 
اندازی  راه  کشتی 
اگر  است.  شده 

پروانه بهره برداری بدهند کشتی گیران تمرینات شان را شروع 
می کنند. وظیفه من بود به عنوان ورزشکار گامی برای کشتی 
و ورزش استانم بردارم. امیدوارم قهرمانان خوبی را تحویل 
جامعه بدهیم. من با هزینه شخصی خودم این کار را انجام 
می دهم. هیچ حمایتی هم نشدم. داخل سالن فقط تشک 
هست، دوست دارم امکانات دیگری هم در سالن داشته 

باشیم که اینجا به آکادمی استعدادیابی تبدیل شود.
این آزادکار مازنی ادامه داد: اگر حمایت شویم در این مکان 
قهرمانان مستعد در آن شناسایی خواهند شد. علاوه بر 
کشتی در رشته های قایقرانی، فوتسال هم فعالیت می 
کنیم . هیچ کمکی از سوی نهادهای دولتی به من نشده 

و با هزینه شخصی این کار را انجام می دهم.
 قهرمان المپیک ۲۰۱۶ ریو درباره سن آغاز کشتی معتقد 
است: یک قهرمان که می خواهد به تیم ملی برسد باید از 
۱۰- ۱۱ سالگی فعالیت خود را آغاز کند، البته باز هم معلوم 
نیست به آن جایگاهی که می خواهد برسد. برخی در ۱۹ 
سالگی تازه از من می پرسند که می شود  کشتی 
را شروع کرد یا نه، به آنها می گویم حال یک 
سال تمرین کنید اگر دیدید تغییری در شما ایجاد 
شد ادامه دهید ولی اگر تغییری نداشتید ادامه 
ندهید، کشتی ورزش سختی است. از سنین پایه 
و ۱۱-۱۲ سالگی هم شروع کنید باز هم کسب 
نتیجه به اراده، پشتکار و استعداد کشتی گیر هم 

بستگی دارد.
وی در پاسخ به سوالی در مورد امکان بازگشتش 
به ۷۴ کیلوگرم عنوان کرد: اگر می خواستم 
به ۷۴ کیلو برگردم که وزنم را تغییر نمی 
دادم. همان وقت هم وزنم ۸۱ کیلو بود 
و قانون وزن کشی روز قبل بود. بعد 
از المپیک ریو وزنم ۸۶-۸۷ شد 
و تغییر وزن دادم و در همین 
وزن می مانم چون شرایطم 

خوب است.

»حسن یزدانی«: 

هدفم طلای المپیک پاریس است

دیالوگ

هوشنگ نصیرزاده:  گل استقلال مصداق بازی 1۲ نفره نیست
هوشنگ نصیرزاده گفت: آنچه منظور قانونگذار از ۱۲ نفره شدن است  شکل سازمان یافته آن است نه رفتار لحظه ای 
بازیکنان و اشتباهات ثانیه ای آنان. کارشناسانی که به امور انضباطی آشنایی کافی ندارند نباید برای نتایج فوتبال 

شائبه ایجاد کنند، چون پدیده انضباطی در فوتبال دارای پیچیدگی است و هر گردی گردو نیست. 

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار
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ورزشی
واگذاری 10 تا ۲0 درصد سهام استقلال و پرسپولیس از طریق صرف سهام تا پایان بهمن

میثم فدایی، مدیرعامل فرابورس ایران اعلام کرد که صورت های مالی حسابرسی شده دو باشگاه استقلال و 
پرسپولیس ارائه شده و به احتمال زیاد تا پایان بهمن قیمت سهام این دو باشگاه مشخص خواهد شد. قربانزاده با 
تاکید بر اینکه ۱۰ تا ۲۰ درصد باشگاه ها در قالب مدل افزایش سرمایه از طریق صرف سهام تا پایان بهمن واگذار می 

شود، عنوان کرد: گام سوم نیز تزریق منابع مالی به این دو باشگاه و عبور از بحرانی است که این دو باشگاه دارند.

مربی سابق بارسلونا با تیم ملی فوتسال ایران به توافق رسید
وحید شمسایی سرمربی تیم ملی فوتسال ایران بعد از آنکه هدایت این تیم را بر عهده 
گرفت، اعلام کرد که در کادر فنی خود یک دستیار اسپانیایی خواهد داشت. شمسایی و 
سفال منش مذاکراتی با چند مربی اسپانیایی از جمله »میگوئل آندرس« که سابقه کار در 
تیم بارسلونا اسپانیا را هم دارد، انجام دادند. حال مذاکره با این مربی سرشناس و باتجربه 
اسپانیایی که سابقه کار در تیم های ملی آذربایجان و هلند و باشگاه هایی چون بارسلونا 

اسپانیا و دینا مسکو روسیه را دارد، مثبت بوده است.

نظر نهایی فیفا درباره شکایت النصر از پرسپولیس
النصر از پرسپولیس به خاطر استفاده کردن از بازیکنان غیر قانونی شکایت کرد. شکایت 
النصر توسط کمیته انضباطی AFC و همچنین کمیته استیناف رد شد اما حریف 
عربستان امیدوار بود که با بردن این شکایت به فیفا و کاس غرامت زیادی دریافت کند 
که البته به هدف خود نرسید. عاید الرشیدی خبرنگار عربستانی از بسته شدن پرونده 
النصر و پرسپولیس خبر داد. او گفت: فیفا این پرونده را به صورت نهایی بسته است و 

تصمیم جدیدی در این زمینه اعلام نخواهد شد.

دو بازیکن داخلی و یک خارجی در اولویت سرمربی پرسپولیس
تیم پرسپولیس در حالی تمرینات خود را برای دیدار با فولاد خوزستان در سوپر جام فوتبال 
کشور پیگیری می کند که احمد گوهری فعلاً به عنوان تنها خرید زمستانی این تیم به جمع 
شاگردان یحیی گل محمدی اضافه شده است. سرمربی سرخپوشان علاوه بر اینکه گوهری را 
برای جایگزینی بوژیدار رادوشوویچ انتخاب کرده است سه بازیکن دیگر را نیز در لیست خرید 
خود قرار داده است تا درویش پای میز مذاکره با آنها بنشیند. مدیرعامل سرخپوشان قول 

داده است بازیکنان داخلی مد نظر گل محمدی را خیلی زود جذب خواهد کرد.

انتشار تقویم جدید کاراته از سوی فدراسیون جهانی
فدراسیون جهانی کاراته تغییراتی در تقویم مسابقات سال ۲۰۲۲ ایجاده کرده که مهمترین آن مربوط 
به مسابقات قهرمانی آسیا به میزبانی ازبکستان است که به جای ۲۲ الی ۲۵ اردیبهشت ۱۴۰۱ ، ۲۹ تیر 
الی ۲ مرداد برگزار می شود. بر اساس تقویم جدید فدراسیون جهانی، ملی پوشان کاراته ایران در کمتر 
از دو ماه باید در سه رویداد مهم مسابقات قهرمانی آسیا، بازیهای کشورهای اسلامی و بازیهای آسیایی 

هانگژو شرکت کنند.

جانم را برای لورکوزن می دهم
سردار آزمون بعد از حضور در باشگاه بایر لورکوزن گفت: بایر را مدت زیادی است می شناسم. 
آنها یکی، دو سال قبل پیشنهاد دادند. برایم جذاب بود. باشگاه و هواداران را دوست دارم و 
مربی و بازیکنان را می شناسم. برایم مهم است. احساس می کنم همه چیز خوب خواهد بود 
و قهرمان می شویم. زمانی که با رئیس باشگاه صحبت کردم به او قول دادم که هر چیزی 
انجام بدهم و برای تیم جانم را بدهم. تلاش می کنم مثل سایر بازیکنان جانم را بدهم و 

هواداران را خوشحال کنم.

اعزام ۸ آزادکار به تورنمنت بلغارستان
رقابت های بین المللی کشتی آزاد بزرگسالان، جام دانکلوف بلغارستان روزهای ۲۸ بهمن لغایت اول 
اسفند ماه در شهر ولیکو ترانوو برگزار می شود. اسامی نمایندگان ایران: 57 کیلوگرم: رضا مؤمنی/ 
۶۱ کیلوگرم: داریوش حضرتقلی زاده/ ۷۰ کیلوگرم: یوسف کامرانی/ ۷۹ کیلوگرم: مصطفی قیاسی/ 
٨6 کیلوگرم: محسن مصطفوی/ ۹۲ کیلوگرم: مهدی حاجیلوئیان/ ۹۷ کیلوگرم: میثم عبدی/ ۱۲۵ 

کیلوگرم: یداله محبی/ مربیان: مصطفی میرعمادیان - عباس مطیعی/ داور: غلامرضا بهارلو.

دیدار سجادی و صالحی امیری با نمایندگان ایران در المپیک زمستانی
سید حمید سجادی و سیدرضا صالحی امیری که به دعوت همتای چینی خود به پکن 
محل برگزاری بازی های المپیک زمستانی سفر کرده اند، در دهکده این بازی ها با نمایندگان 
اعزامی ایران دیدار کردند. در این دیدار که در ۹۰ کیلومتری شهر پکن، در دهکده شهر یانکی 
انجام شد وزیر ورزش و رئیس کمیته ملی المپیک حمایت کامل خود را از نمایندگان ایران 
در بازی های المپیک زمستانی اعلام و برای این ورزشکاران در مسابقات پیش رو آرزوی 

موفقیت کردند.

رسمی؛ صالح 
حردانی به استقلال 
پیوست

میان  مذاکرات  از  پس 
و  استقلال  باشگاه  دو 
حردانی  صالح  فولاد، 

بازیکن جوان و آینده دار اهل رامهرمز استان خوزستان به 
استقلال پیوست. این بازیکن متولد ۲۳ شهریور ۱۳۷۷ 
بوده و ۲۳ سال سن دارد. حردانی توانایی بازی در پست 
دفاع راست و وینگر راست را دارد و یک بار با فولاد عنوان 
قهرمانی جام حذفی را از آن خود کرده است. حردانی در 
این فصل از رقابت های لیگ برتر، ۱۱۴۶ دقیقه در ترکیب 
فولاد حضور داشته است و حاصل این بازی ها، ۳ گل و 

۳ پاس گل بوده است.

از  رسما  مظاهری 
استقلال جدا شد

قرارداد  مظاهری  رشید 
فسخ  استقلال  با  را 
باشگاه  اعلام  با  کرد. 
استقلال رشید مظاهری 
پس از مذاکره با مدیران 
با  رضایت نامه اش  دریافت  و  جدایی  جهت  باشگاه 
باشگاه استقلال به توافق نهایی رسید. مظاهری برای 
این جدایی، مطالباتش را به باشگاه استقلال بخشید 
تا بدین صورت جدایی او قطعی شود. به این ترتیب 
مظاهری در نیم فصل دوم با پیراهن تیم دیگری به 
میدان خواهد رفت. او قرار است در نیم فصل دوم با 
لباس سپاهان بازی کند و برای عقد قرارداد با این تیم 

راهی اصفهان شده است.

بی صبرانه منتظر بازی برای هال سیتی هستم
اللهیار صیادمنش، مهاجم تیم ملی فوتبال ایران و باشگاه فنرباغچه به هال سیتی 
انگلیس پیوست. قرارداد مهاجم ایرانی با این تیم انگلیسی به صورت قرضی و تا پایان 
فصل است. سران تیم ترکیه ای نیز ۵.۵ میلیون یورو روی بازیکن جوان خود قیمت 
گذاشتند و اعلام کردند هر تیمی که خواستار به خدمت گرفتن این بازیکن است، باید این 
مبلغ را به تیم ترکیه ای پرداخت کند. صیادمنش گفت: خیلی خوشحالم که در این باشگاه 

بزرگ حضور دارم. من این باشگاه را از زمان کودکی دنبال می کردم. 

رکورد شکنی »عباسی« و »سام« در مرحله 
دوم لیگ شنا

هومر عباسی در جریان ماده تیمی، رکورد  ۱۰۰ متر کرال پشت 
را با ثبت زمان ۵۷٫۵۹ بهبود بخشید. رکورد پیشین این ماده 
با زمان ۵۷٫۷۴ در مسابقات جایزه بزرگ امارات سال ۱۳۹۴ 
توسط جمال چاوشی فر کاپیتان اسبق تیم ملی شنا ایران به 
ثبت رسیده بود. در ادامه ابوالفضل سام شناگر مستعد و آینده 

دار تیم شهید هاشمی نژاد 
مشهد نیز در ماده ۱۰۰ متر 
زمان  ثبت  با  پشت  کرال 
۵۸٫۲۳ موفق به جابجایی 
رکورد این ماده در رده سنی 
۱۷-۱۵ شد و رکورد پیشین 

این ماده را بهبود بخشید.

انتخابی تیم ملی  قم، قهرمان مسابقات 
کاراته بزرگسالان شد

کشور  بزرگسالان  کاراته  ملی  تیم  انتخابی  مسابقات 
عنوان  به  مدال  با کسب سه  قم  استان  و  برگزار شد 
قهرمانی این مسابقات دست پیدا کرد. استان قم در این 
مسابقات با کسب دو مدال طلا و یک برنز و مجموع 
سه مدال، عنوان قهرمانی را از آن خود کرد. پس از قم، 
البرز با یک مدال طلا و 
و مجموع سه  نقره  دو 
مدال نایب قهرمان شد 
و تیم کرمان با یک طلا 
و یک  نقره و مجموع دو 
مدال عنوان سوم را به 

دست آورد.
در یکی از حساس ترین بازی های این هفته فوتبال اروپا و 
ایتالیا دو تیم اینتر و میلان در دربی دلامادونینا به مصاف 
با نتیجه ٢-١ به سود  نهایتا  این دیدار  یکدیگر رفتند که 

شاگردان استفانو پیولی خاتمه یافت.
اینتر کار را بهتر آغاز کرد و در دقیقه ١٠ توسط دامفرایز موفق 
شد به گل نیز دست پیدا کند اما مشخص شد که پیش از 
به ثمر رسیدن این گل ایوان پریشیچ در موقعیت آفساید قرار 
داشته است. در دقیقه ٢6 باز هم اینتر می توانست دروازه 
میلان را باز کند اما این بار ضربه نیکولو بارلا با اختلاف بسیار 
کم از کنار دروازه به بیرون رفت تا روسونری باز هم شانس 
آورده باشد. در دقیقه 3٨ بالاخره قفل دروازه میلان شکسته 
ایوان  والی  با ضربه  چالهان اوغلو  هاکان  کرنر  ارسال  شد. 
پریشیچ همراه شد تا شاگردان سیمونه اینزاگی با پیروزی 

یک گله راهی رختکن شوند.
نیمه دوم کاملاً متعادل پیگیری شد و دو تیم حملاتی را 
روی دروازه یکدیگر ترتیب دادند که البته هیچ کدام از آنها 
زهر خاصی نداشت؛ شرایطی البته بیشتر به سود شاگردان 
سیمونه اینزاگی بود. اما نهایتا در دقیقه 75 کنترل کار از 
دست اینتر در رفت و میلان توانست گل تساوی را به ثمر 

برساند. بعد از یک کش و قوس توپ در مقابل دروازه خالی 
به اولیویه ژیرو رسید و این بازیکن نیز به راحتی گلزنی کرد 

تا نتیجه ١-١ شود.
در کمال تعجب چند دقیقه بعد این میلان بود که توانست 
گل برتری را به ثمر برساند. چرخش فوق العاده زیبای اولیویه 
ژیرو و ضربه تمام کننده این بازیکن باعث شد نتیجه ٢-١ 
شود. در ادامه بازی نیز اینتر هرچه زد به در بسته خورد و 
نتوانست گل تساوی را به ثمر رساند تا میلان سه امتیاز 
حساس و مهم را کسب کرده باشد و به کورس رقابت برای 

کسب عنوان قهرمانی بازگردد.
شایان ذکر است؛ میلان برای اولین بار از فوریه ٢٠٠4 در 
دربی دلامادونینا با ثبت کامبک از وضعیت باخت به پیروزی 
رسید. در سال مذکور میلان موفق به تغییر دادن باخت ٢-٠ 
با برد 3-٢ شده بود. امشب هم میلانی ها بعد از ١٨ سال در 
دربی دلامادونینا کامبک زدند و به یک برد شیرین و حیاتی 
رسیدند تا امیدهای آن ها برای فتح اسکودتو دوباره زنده شود.
گفتنی است؛ ژیرو در این بازی موفق به ثبت بریس شد. او 
اولین بازیکن فرانسوی تاریخ سری آ لقب گرفت که در جریان 

بازی مقابل اینتر، دو گل به ثمر می رساند.

بازگشت با هنرنمایی ژیرو؛

کامبکِ بزرگ روسونری در دربی دلامادونینا

فوتبال اروپا
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یادداشت مدیرمسئول

کلیشه ای است اما، استان البرز درگیرِ تصمیم سازی های 
آدم های اشتباهی است، آن قدری که سالیان بعیدی است، 
کوچک«،  »ایران  گران بهایِ  سرمایه های  مماتِ  و  حیات 
به  نسبت  داشته ای  هیچ  که  خورده،  گره  افرادی  بدستِ 
اصولِ اولیه مدیریت ندارند و در ناکارآمدی زبانزد هستند. 
چرا؟ خُب پُر واضح است که فعلا در استانِ ما، لیاقت در 
اولویت نیست، اصلاً هیچوقت نبوده، شاید بخاطر همین 
است که اهمِ کرسی های مدیریت استان بدون توجه به اصلِ 
شایسته سالاری با سیستمِ »میزهای بزرگ و مدیران کوچک« 
با چاشنی رفیق بازی بذل و بخشش می شود. شاید تلخ باشد 
اما، سالیانی است که استان البرز بهشتِ میان  مایگان است.

اما روز شنبه -۱۶ بهمن ماه- خبری در رسانه ها منتشر شد که 
نشان می داد، رئیس موفق و البته متخصص سازمان سیما، 
منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج با دستور شهردار از 

سمت خود برکنار شده است. 
مدیری که تخصصش فضای سبز بود و از اندک مدیرانی 
محسوب می شد که علاوه بر شناخت عناصر زیبایی شناسی 
در شهر، تفاوت هرس بید و چنار را می دانست و اتفاقأ در 
دو سه سال اخیر بیش از 3٠ پارک برای کرج احداث کرد. 

مدیری که حتی به نوع و مقدار کود دادن درختان حساس 
بود و امکان نداشت پارک جدیدی افتتاح شود و دلش برای 
آبیاری قطره ای آن نسوزد. مدیری که ورودی های کرج را 
مثل ورودی بهشت سکینه تا چندین کلیومتر درختکاری و 
ابتدای جاده چالوس را با دیوار سبز عمودی و بوستان امید 

بهسازی کرد و حالا مسافران عبوری از کرج، اینجا را 
شلخته بازار نمی نامند.

بلد  را  سیاسی  بازی  بضاعتی پور  پیمان  اما 
رفتند  اصلاح طلبان  وقتی  که  بازی ای  نبود؛ 
و اصولگرایان روی کار آمدند، باید کمی روی 

لباس و ته ريشش کار می کرد و حتی 
آویزان شدن از برخی اعضای 

را  شهر  اسلامی  شورای 
می آموخت.

شما  پیمان!  آقا  اما 
چرا  نباش!  ناراحت 
همان هایی  که 
دیدن  بدون  که 
برنامه های امیر 
پشت  یزدی 

برگه شهردار شدنش را امضا کردند، امروز سازمانِ پارک ها 
را هم ارث پدرشان دانستند و در تقسیم بندی ها، جایگزین 
بضاعتی پور باید دوستِ گرمابه و گلستان آقایی برسرکار 
می آمد که قبلا می دانست اینجا بوی کباب نمی آید و در 

حال خر داغ کردن هستند.
آری آقای بضاعتی پور، اگر شما هم هر سال 
گرفتن  قرار  برای  مختلف  لیست های  در 
رأی  و  میشدی  کاندید  شهر  شورای  در 
نمی آوردی، عقده هایت را با فشار به این و 
آن و دخالت در انتصابات باز می کردی، تا 
همگان بدانند بالأخره تغییری در شورای 

شهر کرج حاصل شده است! 
با  نتواند  که  مدیری  گویا  آری؛ 
اسلامی  شورای  جناحِ  تغییر 
شلوار  روی  را  لباسش  شهر، 
را  ته ريشش  انداخته، 
بلندتر کند، اصلا مدیر 
نیست، چه برسد که 
مدیریتِ فضای سبز 
معنوی شهر را نیز 

به دستش بدهیم و آخرت خود را خراب کنیم.
به هر جهت آقای بضاعتی پور شما بازی سیاسی را بلد 
فکر  به  باید  تغییر شورای شهر،  با  کردید  فکر  و  نبودید 
ساختن دهکده باغستان، پارک میان فازی مهرشهر، مجموعه 
وسط  پارک  ساخت  کوچک،  ایران  گردشگری  فرهنگی 
بیابان های حصارک و فضای سبز اسلام آباد باشید، دقیقا 
اشتباه شما این بود که با همان دست راستی که در شورای 
شهر قبلی، در پارک ها و بلوار ها گل می کاشتید، الآن نیز با 

همان دست گلکاری کردید.
امضا کرد و  را  اما بشکند آن دستی که پای بی اخلاقی 
کاشت گل و کود دادن درختان را سیاسی پنداشت تا برخی 
خرابکاری های خود را مثل عدم توانایی در رأی گیری های 
ساده، نطق های بی منطق، حاشیه های فراوان و... را با این 
تغییرات پنهان کند. اما نمی دانند که این بوی تغییرات که 
به مشامشان رسیده، بوی کباب نیست، انشالله بوی خر داغ 

شده نیز بزودی بلند می شود.
راستی! آخرین باری که در استان  یا شهرمان تغییرات بر 
اساسِ توانمندی ها بود را بِیاد دارید؟ گویا در قحط الرجالِ 
شایسته ها، هرچه ناکارآمدتر باشی، بیشتر می مانی. بگذریم؛ 

اما عجیب، عجایب شهری است این کرج!

»البرز«، بهشتِ میان مایگان؛ 

آقا پیمــان! با دست راست گُ کاشتی! 

مهرداد تیموری

 مدیرمسئول

کلیشه ای است اما، استان البرز درگیرِ تصمیم سازی های آدم های اشتباهی است، آن قدری که سالیان 

بعیدی است، حیات و مماتِ سرمایه های گران بهایِ »ایران کوچک«، بدستِ افرادی گره خورده، که هیچ داشته ای نسبت 

به اصولِ اولیه مدیریت ندارند و در ناکارآمدی زبانزد هستند. 
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